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Samen verder, Purmerend en Beemster 
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Voorwoord 
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Speerpunten 
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Kandidatenlijst 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Wonen; gezonde groei 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



2. Werelderfgoed De Beemster 
 

• 

• 

• 

 
  

 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

 

 



3. Een duurzame en toekomstgerichte gemeente 

 

• 

• 

• 

• 

• 

 
 
 
 
 
  



4. Het begint met goed onderwijs 
 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



• 

• 

• 

• 



5. Een groene en diervriendelijke leefomgeving 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



• 

• 

• 

 

• 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



6. Economie die werkt voor iedereen 

• 

• 

• 

• 

 
 
 
 



7. Werk en inkomen; iedereen kan meedoen 

• 

• 

• 

• 

• 

  



8. Zorg voor elkaar 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



9. Werk maken van gelijkwaardigheid 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

 



10. Een bereikbare gemeente 
 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

 

 



11. Afval; groene keuzes lonen
 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

 

 

 

  



12. Cultuur en sport; de verbindende schakel 
 

• 

• 

• 

• 

• 



• 

• 

• 

• 

• 

• 



13. Veiligheid is van ons allemaal 

 

 

 

 

 

 



14. Gezonde gemeentefinanciën en samenwerking in de regio

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



15. Een betrokken overheid en een vitale democratie 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



• 

• 

• 

• 

• 

 
 
 
 
 



Woordenlijst
 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 

o 
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Verantwoording 

 

 
 




